

Dagsorden og referat		Dato: 4. februar 2025	Tid: 19-21	Sted: Klublokalet
Emne: Bestyrelsesmøde		Mødedeltagere: Christian (CA), Jan (JH), Peter (PAA), Stine (SB), Annette (AH), Simon (SW) Referent: CA		
Formål med mødet:		Forbered:		
Anvendelse af mødets resultat:		Medbring:		
	Emne	Tid	Referat (Input, konklusioner og beslutninger)	
1.	Godkendelse af dagsorden	2 min	ok	
2.	Godkendelse af referat fra mødet 7/1 (bilag 1)	3	ok	
3.	Orientering a) Status på renovering af hal - Projektet skrider frem efter planen mhp genåbning 1/9-2025 b) Status på politik - Udvalget har godkendt: - En underskudsgaranti til Hørsholm Svømmeforenings drift på op til 150.000 kr. og	15	a) Arbejdet blev drøftet. CA kontakter kommunen mhp at høre status på soppe- og børnebassiner b) Støtten fra kommunen blev ligeledes drøftet.	

	○ Et tilskud på 26.000 kr. til at fortsætte holdene for elitesvømmere frem mod DM i juli 2025 og igen i august til svømmehallen genåbner ○ Et tilskud på 75.000 kr. til omkostninger til sommeraktiviteter i åbent vand ● Udvalget godkendte ikke: ○ Et tilskud på op til 50.000 kr. til leje af Breelteparken hen over sommeren ● Referat fra https://dagsordener.horsholm.dk/vis?Referat-Sports-%2C-Sundheds--og-Kulturudvalget-d.08-01-2025-kl.16.00&id=e0dd675b-514d-4977-b05d-8e16cc439b12		
4.	Orientering: Økonomi a) Status på økonomi 24/25 v Jan	10	JH fremlagde økonomisk status. Udgifter og indtægter følger forventninger.
5.	Orientering: Svømmeafdeling a) 'Flytning' til Allerød b) Status Breelteparken	5	a) Stor tilfredshed med vores trænere. De gør det utroligt godt. Forældre er glade og vi får meget ros. De5t fungerer godt med de kant-ansvarlige. b) Holdene er fyldt godt op, men nogle ledige pladser især på de mindste hold.
6.	Orientering: K-afdeling a) Status på træning i) Inklusion af Helsingørs børnehold på 3-4. holdet b) Status på stævner i) Stævneplan foråret 2025	15	a) Inklusionen af svømmerne fra Helsingør går udmærket, men holdet er lidt udfordret af, at Helsingør foreløbigt ikke har kunnet stille med en fast træner. Der er desuden brug for mere faste rammer på holdet - gerne 2 trænere på kanten til alle træninger b) Stævneplan blev fremlagt (se bilag). Egenbetaling til udenlandske stævner blev drøftet. Derudover: - for mange DNS'ere til stævner. Spild af penge og ser dumt ud. - Vi er udfordrede med officials

7.	Drøftelse: Camps SB har afholdt møde i "Sommercamps - SUP, Havsvømning og Selvredning"- gruppen og skrevet et referat. Indholdet drøftes og opgaver (fx vandskiklubben) fordeles. (Bilag 2)	15	SB orienterede om det omfattende arbejde med at etablere årets camps i Rungsted (se bilag). Der er holdt møde med Havnechefen. Vi har fået lov til at opbevare grej i Mastehuset henover sommeren. Der overvejes en mere langsigtet løsning. Mandskabsvogn lejes, og manglende våddragter og andet grej mv indkøbes. AH har søgt om penge til diverse i Johs Fog fonden CA tager fat i Vikingelauget og undersøger ejerskabet til badebroen på matrikel 11D (Rungsted Strandvej 168) (se luftfoto herunder). Priser for camps blev aftalt SUP: 1850kr - tilbudspris til medlemmer 1450 i marts Svømmecamp: 950 kr - 750 for medlemmer i marts
8.	Orientering: Status på udsendelse af brev til medlemmer der henvender sig angående refusion Der er udsendt ca 30-40 breve. Af disse har ca 5 skrevet tilbage og har fået et uddybende svar. Senest er der sendt endnu et svar ud til 2 personer.	5	Det blev vendt og der gås videre med enkelte hængepartier.
9.	Drøftelse: Forretningsorden Iflg vores vedtægter beslutter bestyrelsen selv sin forretningsorden. Men det har vi ikke gjort i indeværende periode. CA har revideret udkastet til en forretningsorden fra senste møde (bilag 3). Udkastet er i al væsentlighed baseret på DGI's skabelon, men tilpasset vores vedtægter.	15	Punktet blev atter udskudt pga tid. PAA opfordrede til at et årshjul blev tilføjet.

	Udkastet drøftes mere grundigt		
10.	Drøftelse: Projekter a) Svømmeskolekoncept: SB og SW b) Budget/økonomi: JH og PAA c) Tri: SB d) K-afdeling+stævner: AH e) Hørsholm Cup: AH f) Tøj: Lene Fabricius g) Sponsorer: CA? SB? (Stine undersøger mulighed for frivillighed, fx ifht Sparta osv) h) Kommunikation: CA i) Camps: SB (se punkt 7) j) Åbent vand: SB	10	a) SW fremlagde udkast til ny svømmeskolestruktur. Det blev taget godt imod. Frem mod sommerferien arbejdes med at indsætte læringsmål mv i samarbejde med erfarne trænere. Senere deltagere alle trænere i heldagsarrangement mhp forankring Det overvejes hvordan bestyrelsen kan få en rolle til dette/disse arrangementer.
11.	Kommende møder: 3. marts 1. april 28. april 2. juni (måske via teams) Mødetid 19-21 GF Tirsdag 23. september 2025 kl 19	5	
12.	Evt.	5	

Luftfoto (pkt 7): Rungsted Strandvej 168 (matrikel 11d) ejes af Hørsholm Kommune

